
網民鬧兩邊都係小學雞
謝利：咁只是怪年輕人太無謂。1：你挑釁人哋
做乜？唔尊重人哋喜愛的理念。2：班人圍個小
朋友做乜？冇EQ點搞到政治？兩邊都有問
題。

Candy Tong：兩邊都係垃圾，淨係識網上你
鬧我我鬧你，年年書展搞到好似特備節目咁做
乜啫，冇人想睇喎！

Hang Ng：兩班小學雞，真是好×煩。

Raven Wong：每年「熱狗」同邊緣人You-
Tuber（神駒）就會出嚟派膠，然後就成班傻仔
跟住派膠喺度無限洗版……無×聊嘅嘢無限
share（分享）托×咩？

Shing Law：大家都咁戇×，打和啦，Super！

資料來源：facebook 整理：香港文匯報記者 陳庭佳

一隻熱狗如何挑起一
場鬧劇？有埋一班「熱
狗」（「熱血公民」）

同埋成日追擊佢哋嘅「無敵神駒」仇思達就
得。繼舊年神駒喺《熱血時報》個攤位附近
食熱狗引起對罵，今年《熱時》個位繼續喺
有熱狗賣嘅小食檔附近，真係應景。神駒就
食過返尋味，今年再咬住熱狗喺《熱時》攤
位附近揖揖揚揚，引嚟「熱狗」前「首領」
狗達（黃洋達）拖埋一班「熱狗」出手出口
去「招呼」佢，「熱狗」副主席四眼（鄭錦
滿）亦都唔執輸去攞尾彩，過程好似黑社會
收陀地咁，嚇到神駒要報警。不過，有花生
友就覺得神駒擺明玩嘢，所以搞成咁都係自
己攞嚟，亦都有人覺得「熱狗」同神駒都各
懷鬼胎，兩邊都唔抵幫！
話說上年《熱時》個攤位都喺小食檔附

近，神駒有晚走去買咗條熱狗，之後同一眾
「益友」行到《熱時》攤位附近直播食熱
狗，激到「皇后」殘獸胃（陳秀慧）衝出
嚟，起勢咁鬧佢抹黑《熱時》會有報應。事
後有路邊社消息傳出，話殘獸胃匿埋喺廁所
爆喊，怨佢老公狗達點解唔幫佢，仲係咪男
人咁話。

書展攤位前直播食熱狗
神駒今年又嚟呢一招，前晚喺facebook做

「書展美食導賞」直播，狗達就即刻振夫
綱，拖住一班「熱狗」埋去「招呼」神駒，
先一句大喝「喂！食熱狗呀」，再嚟個捉住
神駒隻手，嚇到神駒跌咗條熱狗腸落地，仲
一隻手拍埋牆度，擺明唔想神駒咁易甩身，
其間不同造型嘅「熱狗」就接力同神駒同
「益友」「交流」，包括外形瘦削、頭髮微

鬈仲有些少鬚根嘅《熱時》主持馬啟聰。
神駒話狗達做乜「刑事毀壞」佢條熱狗，

狗達就同佢講聲「唔好意思」，仲好激昂咁
同挨緊喺牆嘅神駒講：「熱狗係好嘢嚟㗎
嘛！難得有個熱狗愛好者，咁鍾意食熱狗，
我又係好欣賞你，好想買多條畀你！」神駒
嚇到手震震，狗達叫佢唔使驚，之後仲入去
小食檔買返條熱狗畀佢。
狗達買熱狗期間，其他「熱狗」繼續圍神
駒，又摟隻揪又盛。最後，神駒都係無要到
狗達嘅「一番好意」，叫狗達「拎返去畀你
個陳秀慧食啦！」
狗達走咗之後，四眼埋嚟攞尾彩，佢拎返

神駒上年書展唱「辱華歌」單嘢，話神駒搞
「港獨」，又寸啲「益友」無出到手護主，
「你個人無義氣，識埋啲朋友都無義氣，咪
唔敢出嚟幫你囉！」

打唔成交上fb打鍵戰
神駒事後返到facebook打鍵戰，話要嚴厲

譴責狗達班人圍佢推佢、「刑事毀壞」佢啲
嘢食，仲話已經報咗警，叫啲「益友」cap
圖（截圖）再同書展主辦商貿發局投訴，之
後會有「第二波行動」喎。
當時一直幫神駒揸機做直播、其間粒聲都

無出嘅「JoJo Wu」，定咗驚之後亦都喺
facebook反咬四眼，話佢明明前年喺選舉論
壇表態支持「港獨」，𠵱 家就話佢哋只係撐
「永續基本法」，之後仲回帶返有關報道出
嚟。
四眼亦都出po（帖文）寸啲「益友」無

鬼用：「連踩場都唔敢扮咩搞事呀，『網上
食熱狗』呢個名真係改得冇錯，成班淨係識
得匿埋，行出嚟嗰堆又冇義氣。」狗達回返

「熱狗」留言嘅時候，亦都寸寸貢咁話自己
有啲唔好意思，因為「欺負弱小」喎。

發惡片被放「將軍澳」fb
四眼𠵱 家喺將軍澳寶林邨做緊地區工作，

擺明出年想喺呢區選區議會。有網民將條片
擺上去facebook專頁「將軍澳」度，雖然有
人覺得神駒「先撩者賤」，但大部分人都覺
得四眼同班「熱狗」成班黑社會咁，專頁管
理員「Ringo Ng」更加出po叫四眼回應：
「你唔高興唔代表你哋有權圍佢（神駒）郁
佢，惡到咁仲駛（使）乜選區議員？面對谷
友，出嚟講兩句好嗎？」
四眼就反擊話「Ringo Ng」亦都質疑過
神駒收錢，近期對主流反對派係又鬧唔係又
鬧喎，呢啲咪叫誠意為市民服務囉。

■香港文匯報記者 陳庭佳
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128區需重劃分界

香港文匯報訊（記者 陳永臣）全國政協副主
席、前行政長官梁振英早前向網台D100主持人李
慧玲發出律師信，指她在上月底主持節目中的言論
有誹謗之嫌，要求對方更正及道歉。網媒《立場新
聞》昨日就此事向梁振英提問，問他會否擔心外界
認為他「經常使用法律手段震懾對自己不利言
論」。梁振英回應指，古今中外都有誹謗法，而且
法律面前人人平等，官員有依法保護自己和家人聲
譽的權利，而所有人包括傳媒人，在撰文發聲時必
須依據事實。
李慧玲在今年6月28日的D100節目《左右大
局》再次炒作UGL事件，內容涉及港鐵董事局、董
事、梁振英、UGL和澳洲禮頓之間的「關係」，又
聲稱港鐵早前召開特別董事會，出席的董事「個個
不停抦」梁振英云云，該集節目其後被D100下
架。梁振英在律師信中指，李慧玲在該節目中作出
失實評論，涉及誹謗，要求她更正和道歉。
《立場新聞》昨日就此事問梁振英「認為」李慧
玲如何誹謗他，及是否擔心給予外界一個「常用法
律手段震懾對自己不利言論」的印象。
梁振英昨日在facebook公開回應有關提問指，古

今中外都有誹謗法，而且法律面前人人平等，「官
員有依法保護自己和家人聲譽的權利，所有人包括
傳媒人和立法會議員撰文發聲涉及他人聲譽時有依
據事實、考究事實的責任。」

批李慧玲揑造事實
他指李慧玲當日所言並非評論，而是揑造事實，認為她觸

犯民事和刑事誹謗，故要求她更正和道歉，但仍未到起訴的
地步。他又提到D100已將涉事視頻從YouTube移除，着記
者自行從其他渠道查找誹謗內容的記錄。
梁振英並指出，「專業議政」立法會議員梁繼昌在16個

月前、梁振英被提名為全國政協副主席候選人前幾天，妄指
當時香港和外國的稅局正在調查梁振英，「不宜」任全國政
協副主席，「事實是我從來沒有收過任何稅局的查詢，遑論
調查，這樣的揑造事實，又不肯撤回和道歉，不該告嗎？」

新 型
經 濟 模
式 ─

「共享經濟」近年在全球冒
起，而且發展非常迅速，涵蓋
衣、食、住、行等生活層面。
共享經濟模式在本港日趨普
及，便利了市民，但卻出現了
相關訴訟及消費者權益受損的
情況，甚至令到不少居民的生
活飽受滋擾。其中一個例子是
近年進駐香港的共享單車，由
於政府在引入前並無設計一套
完善規管措施，因此令單車亂
泊造成慘不忍睹的社區問題，
甚為擾民。

設認證制度 整頓偽共享
隨着共享經濟衍生越來越

多問題，政府如何監管已成
為迫在眉睫的問題，若遲遲
不進行相關研究及採取應對
措施，可能會令香港落後於
世界發展的形勢，長遠影響
香港作為國際大都會的地
位。此外，任由這種經濟模
式長期處於灰色地帶之中，
既不能有效保障消費者權
益，亦為相關從業員帶來不
確定的法律風險。

亦因為缺乏規管，以致部
分傳統企業打着共享經濟的
旗號營運，對社會造成不良
影響。有見及此，我們早前
公佈了《應對共享經濟建議
書》，詳細闡述民建聯對如
何應對共享經濟的構思和重
要建議。民建聯認為應盡快
將共享經濟納入規管，措施
可包括成立共享經濟委員
會，集合官方、學界及業界
落實規管等事宜；協助推動
共享經濟企業的認證制度，
並在個別地區或層面推行試
點計劃；將共享經濟的定義
限於對閒置資源的運用，使
之不會成為純粹牟利的一個
新途徑。
我們認同共享經濟有助推

動經濟發展，亦令越來越多
人享受到共享資源帶來的便
利。若政府日後確定了共享
經濟的規管標準，選定合資
格的企業進行監管，就應同
時加強整頓不合資格的偽共
享經濟企業，以減少擾民的
情況，以及加強保障相關業
界及消費者的權益，將共享
模式納入正軌。

（標題及小題為編輯所加）
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明年區選新增選區建議
地區

深水埗

深水埗

九龍城

觀塘

觀塘

觀塘

荃灣

屯門

屯門

元朗

元朗

元朗

元朗

西貢

西貢

沙田

沙田

沙田

葵青

葵青

離島

資料來源：選舉管理委員會 整理：香港文匯報記者 何西

新增選區

碧匯

蘇屋

啟德中及南

安泰

安達

俊翔

荃灣南

掃管笏

欣田

元朗東頭

十八鄉北

洪福

盛欣

海晉

慧茵

水泉澳

海嵐

帝怡

葵聯

大白田東

東涌北

範圍

碧海藍天，匯璽等

蘇屋邨及明愛醫院一帶

德朗邨德璋樓、德瑞樓等

安泰邨（除和泰樓及明泰樓外）

安達邨（除愛達樓及誠達樓外）

高俊苑及高翔苑

萬景峰、御凱、樂悠居、爵悅庭、環宇海灣

掃管笏及小欖一帶

欣田邨、紫田村、新慶村及茵翠豪庭一帶

映御、采葉庭等及朗晴邨

山貝涌口村以東、Grand Yoho等

洪福邨

天盛苑盛彩閣、屏欣閣等

天晉II、嘉悅、海天晉等

慧安園、富麗花園等

水泉澳邨、麥當勞叔叔之家

天宇海、海典灣、觀瀾雅軒等

帝堡城、碩門邨第二期、綠怡雅苑

葵聯邨、葵康苑等

和宜合道和大隴街以東等

東環、迎東邨、香港國際機場等

地區

元朗

觀塘

深水埗

沙田

黃大仙

油尖旺

數目

17

12

11

10

8

7

地區

九龍城

離島

東區

北區

西貢

葵青

數目

7

7

6

6

6

6

地區

荃灣

屯門

大埔

灣仔

南區

中西區

數目

5

5

5

4

4

2

資料來源：選舉管理委員會 整理：香港文匯報記者 何西

各區重劃分界選區數目

選舉管理委員會昨日公佈2019年
區議會選舉選區分界臨時建

議，並就建議進行公眾諮詢。馮驊表
示，由於有大量選區超過法定的人口
許可幅度的數目，即每區介乎12,449
人至20,749人之間，所以下屆區議會
選舉將會新增21個民選議席，即民選
議席會由現時的431個增至452個，
共有128個選區需重劃分界。

馮驊：政治非考慮因素
馮驊表示，選管會劃分選區時以
客觀及宏觀角度出發，主要考慮選
區是否貼近標準人口基數。對於部
分屋邨可能要分成超過一個選區，
他表示一條屋邨的人數必然超過標
準人口基數，以往不同座數要分成
不同選區的例子「比比皆是」，形
容這是切實可行的方法。
馮驊又指，選管會在調整選區分
界時，除了考慮預計人口外，亦會
顧及社區獨特性、地方聯繫的維
持，及有關區域的自然特徵，如交
通及社區聯繫等其他法定因素，故
有需要時亦會建議容許相關選區的
人口偏離許可幅度，例如選管會是

次便首次建議長洲由原來的兩席合
併成一席。
有傳媒質疑選管會「針對」反對
派去劃區，馮驊強調選管會絕對獨
立，區議員的地區服務及政治因素
並非選管會的考慮，「有成百幾個
區要重劃，一定有大把人受影
響。」他同時鼓勵公眾在諮詢期中
提交意見。

選管會絕不「離地」
對於有區議員批評選管會做法

「離地」，馮驊直言選管會絕不
「離地」，並形容這是「大家用唔
同嘅尺去度」。
他表示選管會已盡量採用影響最

小現有選區的方法，與以往的做法
無異。至於區議會參選資格，馮驊
指選舉主任按法例負責，選管會無
權干涉。
選委會由7月23日至8月21日進
行公眾諮詢，市民可將對臨時建議
的書面申述，以郵寄、傳真、電郵
等方式送交至選管會秘書處。市民
亦可在8月1日及8月3日舉行的公眾
諮詢大會上作口頭申述。

■選舉管理委員會昨日公佈2019年區議會選舉選區分界臨時建議，並就建
議進行公眾諮詢。 香港文匯報記者梁祖彝 攝

規管共享經濟 保障買賣雙方
��*�

■四眼埋嚟攞尾彩。
片段截圖

■各式造型嘅「熱狗」兇其他
「益友」。 片段截圖

■狗達隻手拍埋牆度，擺明唔畀
神駒走人。 片段截圖

■狗達行埋神駒度，仲捉住佢隻
手。 片段截圖

■神駒喺「熱狗」攤位附近食熱
狗，好得戚咁。 片段截圖
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見神駒踩場即圍佢 狗達四眼似黑社會

香港文匯報訊（記者 何西）區議會明年舉行換屆選舉，政

府今日公佈最新選區劃界建議。選舉管理委員會表示下屆區議

會選舉將新增21席民選議席至452席。另有128個選區需要重

劃分界，其中元朗區要重劃的選區有17個，為全港最多。選

管會主席馮驊表示，選管會劃分選區時以客觀及宏觀角度出

發，只會考慮選區是否貼近標準人口基數、有關區域的交通及

社區聯繫等因素，強調政治因素不在考慮之列。

明年區選擬增21席

攞 彩圍 堵壁 咚突 襲玩 嘢


